
P R O T O K Ó Ł Nr4/2021 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego w dniu 19 listopada 2021 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800 a zakończono o godz. 10°° 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Wyrażenie /sformułowanie/ na piśmie swojej opinii o projekcie budżetu Gminy na rok 2022 

w celu przedstawienie jej Komisji Rewizyjnej oraz Radzie Gminy, 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok w celu przedłożenia go Radzie Gminy, 

5. Sprawy różne, 

6. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

7. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok w celu przedłożenia 

go Radzie Gminy, 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Pan Przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko - dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Oświaty Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Adamów. 
Powitał radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Następnie stwierdził, że na stan 5 członków Komisji, obecnych jest 3 co stanowi niezbędne 
ąuorum. 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 3 wstrzymało się 0 przeciw 0) 



Ad.3 Pani Skarbnik - przedstawiła (omówiła) projekt budżetu Gminy Adamów na rok 2022. 
Pan Wójt Gminy Adamów wraz z Panią Skarbnik omówili koszty związane z planowanymi 
inwestycjami i wydatkami bieżącymi. Dyskutowano nad problemem przekształcania działek 
w planie zagospodarowania przestrzennego. Pan Wójt przedstawił dwa rozwiązania. Jedna 
propozycja polega na podniesieniu podatków o więcej niż 10%, natomiast druga zakłada 
przekazanie na to działanie środków z funduszy sołeckich poszczególnych miejscowości. 
Komisja stwierdziła, że widzi konieczność rozwiązania problemu przekształceń działek 
i rekomenduje podniesienie podatków. 
Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła przedstawił pozyskane środki zewnętrzne 
na inwestycje planowane w przyszłym roku. 
Pani Skarbnik udzieliła również odpowiedzi i niezbędnych wyjaśnień na wszystkie pytania 
radnych. 
Komisja po udzielonych wyjaśnieniach i przeprowadzonej dyskusji, pozytywnie opiniuje 
projekt budżetu gminy na 2022 rok. 

Ad.4. Opracowano plan pracy Komisji na 2021 rok. 
/Zał. Prot. Nr 2/ 

Ad.5 W sprawach różnych poruszano tematy związane z potrzebą budowy kontenera 
telekomunikacyjnego w miejscowości Szewnia Górna, projektem przebiegu przez gminę 
Adamów planowanej linii kolejowej. Dyskutowano również o przetargu dotyczącym odbioru 
i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

Ad.6 Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7 Przygotowano również sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2021 w celu przedłożenia 
go Radzie Gminy. 
/Zał. Prot. Nr 3/ 

Ad. 8 Pan Przewodniczący Tomasz Michałuszko w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
zamkną posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Podpisy Komisji: 

1. 

3. 

2. 


